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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 
         Încheiat astăzi  13 decembrie 2024  în cadrul  ședinței  extraordinare  a Consiliului 

Local al municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului 

Huşi nr.986 din 09.12.2024  
 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.986 din 09.12.2024  a fost 

convocat   în  ședință  extraordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  13  

decembrie 2024 , ora  08,00.  

           La şedinţa participă:  viceprimarul  municipiului Husi – jr.Ciupilan Valeriu- Ioan  , 

jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului 

Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: d-nul ing.Ailenei Marius – arhitect sef, , d-na Filote 

Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala, d-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul 

primarului municipiului Huși,ing.Mircea Claudiu, ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  

public si privat, d-na Alexa Catalina – manager Casa de Cultura “Alex.Giugaru” 

Husi,ing.Popa Neculai – administrator SC  Ecosalubrizare Prest SRL Husi. 

          La ședința CL Husi din  13 decembrie  2024    nu a   participat reprez.  presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de   

09.12.2024  a Dispozitiei nr.986 din  09.12.2024. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi face prezența constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție sunt 

prezenţi la şedinţa un număr de   18 consilieri locali, din care: 

▪  16 consilieri locali au fost prezenti fizic la sediul Primăriei mun. Huși  

▪  2(doi) consilieri locali  sunt   prezenti la sedinta   folosind o platforma online 

de videconferinta( dl. Bobârnat Radu, dl.Focia Alexandru). 

 1 consilier  local  lipseste  nemotivat ( dl.Brînză Andrei – Dan*). 
 

            Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile (noiembrie 2024, 

decembrie 2024, ianuarie  2025) este domnul   consilier local  BOERU SERGIU .     
 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi:  Pentru inceput  supun aprobarii : 

          1.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   27 noiembrie 2024. 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi întreabă dacă sunt modificări sau completări de adus în conţinutul  

procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din 27  noiembrie 2024? Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot 

continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși  din 27 noiembrie 2024 .Cine este pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.  

 

_______________________________ 
*dl.consilier local  Brînză Andrei – Dan – vezi pg.nr.7 din pv.sed.CL din 13.12.2024 
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          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  absent nemotivat* 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  27 noiembrie 2024 a fost adoptat  cu  18  voturi pentru). 
          

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Avand in vedere ca a fost   desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau 

cuvantul domnului  consilier local Boeru Sergiu. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru   : Buna  dimineata 

tuturor, ii salut si pe cei care sunt online!  Ordinea de zi v-a fost comunicata,  sedinta CL 

Husi   de  astazi  13 decembrie  2024    are inscrise  pe ordinea de zi  un numar de 9 puncte, 

din care: de 8(opt) proiecte de hotarare,  procesul  verbal al sedintei CL Husi din 27.11.2024. 

De asemenea, exista inscrise suplimentar  pe ordinea de zi a sedintei CL Husi din 

13.12.2024, un numar de 8(opt) proiect de hotarare : 

 

I. Proiect de hotărâre nr. 504 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024) privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2021 - 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa 

Mortuara din cadrul Cimitirului Ortodox „Sf.Toma” din Municipiul Huși, 

județul Vaslui›› , initiator primarul municipiului Huși. 

 

II. Proiect de hotărâre nr. 505 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2018-2025 pentru obiectivul  “Reabilitarea termica/modernizare 

sediul Primariei municipiului Husi” cod SMIS 325564 si a cheltuielilor legate de 
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proiect , finantare solicitata in cadrul Programului Operational Regional 2014-

2020, Axa priotritara 3 “Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute 

de carbon”, Prioritatea de investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a 

gestionării inteligente a energiei și a utilizării energiei din surse regenerabile în 

infrastructurile publice, inclusiv în clădirile publice, și în sectorul locuințelor,  

Obiectiv Specific - Creșterea eficienței energetice în clădirile rezidențiale, 

clădirile publice și sistemele de iluminat public, îndeosebi a celor care 

înregistrează consumuri energetice mari, initiator primarul municipiului Huși. 

 

III. Proiect de hotărâre nr.506 din 10.12.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, 

pentru perioada 2022 - 2025 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara 

in zona Recea” – Cod SMIS 153167, initiator primarul municipiului Huși. 

 

IV. Proiect de hotărâre nr.507 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2024 - 2025 pentru obiectivul <<reparatii poduri si podete situate in 

strazile: Frunzelor, Capitan Carp, Gh.Balan, Moldovei si Sulfinei din Municipiul 

Husi, Jud.Vaslui>>, initiator primarul municipiului Huși. 

 

V. Proiect de hotărâre nr.508 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind modificarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca sursa de 

finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024, initiator 

primarul municipiului Huși. 

 

VI. Proiect de hotărâre nr. 509 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului local etapa 

decembrie 2024, initiator primarul municipiului Huși. 

 

VII. Proiect de hotărâre nr. 510 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului de venituri si 

cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din venituri proprii 

- etapa decembrie 2024, initiator primarul municipiului Huși. 

 

VIII. Proiect de hotărâre nr. 511 din 11.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de  

zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea  Hotararii Consiliului 

Local al municipiului Husi nr. 377 din 16.10.2024 privind aprobarea concesionarii 

prin licitație publică a terenului în suprafață de 157 mp, aparținând domeniului privat 

al Municipiului Huși, aflat în proprietatea Municipiului Huși, situat pe str. George 

Emil Palade, nr.2C - initiator primarul municipiului Huși. 

 

        Domnul jr.Ciupilan Valeriu- Ioan  viceprimarul  municipiului Husi : Inainte de a supune 

la vot ordinea de zi completata, retrag Proiectul  de hotărâre nr.503 din 09.12.2024 privind 

desemnarea reprezentantului Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea 

Generala a Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si 

aprobarea contractului de mandat al acestuia- initiator primarul municipiului . 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru  :  Supun la vot ordinea 

de zi, cu retragerea Proiectului   de hotărâre nr.503 din 09.12.2024,  completată cu un numar 
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de  8(opt) proiecte de hotarare.Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.    

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  absent nemotivat* 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru : Ordinea de zi,  cu 

retragerea Proiectului  de hotărâre nr.503 din 09.12.2024, completată, a fost aprobata  

cu  18  voturi pentru). 

 

    Ordinea de zi are urmatorul continut :  
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  27 noiembrie 2024 . 

 

2. Proiect de hotărâre nr.496 din 09.12.2024  privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 302 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 2,  strada  Ioan 

Slavici, nr.7 -  initiator primarul municipiului Husi. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.497 din 09.12.2024  privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 292 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului 

Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 3,  strada  Nicolae 

Malaxa, nr.31-  initiator primarul municipiului Husi. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.498 din 09.12.2024  privind  aprobarea  vânzării unei 

locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local 

nr.191 din 27.04.2023 și Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dna 
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Macarie Claudia - Viorela  , titulara  contractului de inchiriere nr.21890 din 

12.09.2005 - initiator primarul municipiului Husi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.499 din 09.12.2024  privind modificarea Inventarului  

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși - initiator 

primarul municipiului Husi. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.500  din 09.12.2024  privind modificarea Inventarului 

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși -  initiator 

primarul municipiului Husi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.501 din 09.12.2024 privind modificarea organigramei si a 

statului de functii al personalului din cadrul Casei de Cultura Alexandru Giugaru Husi  

- initiator primarul municipiului Husi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.502 din 09.12.2024 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor 

la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI si aprobarea contractului de 

mandat al acestuia-  initiator primarul municipiului Husi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.503 din 09.12.2024 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor 

la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si aprobarea contractului 

de mandat al acestuia- initiator primarul municipiului Husi. – retras de pe ordinea de 

zi. 

 

        10.I.Proiect de hotărâre nr. 504 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024) privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului 

Ortodox „Sf.Toma” din Municipiul Huși, județul Vaslui›› , initiator primarul 

municipiului Huși. 

        11.II.Proiect de hotărâre nr. 505 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 

2018-2025 pentru obiectivul  “Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei 

municipiului Husi” cod SMIS 325564 si a cheltuielilor legate de proiect , finantare 

solicitata in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020, Axa priotritara 3 

“Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de 

investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a 

utilizării energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv în clădirile 

publice, și în sectorul locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței energetice în 

clădirile rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat public, îndeosebi a celor 

care înregistrează consumuri energetice mari, initiator primarul municipiului Huși. 

        12.III.Proiect de hotărâre nr.506 din 10.12.2024(inscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2022 

- 2025 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – Cod SMIS 

153167, initiator primarul municipiului Huși. 

       13.IV.Proiect de hotărâre nr.507 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2024 
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- 2025 pentru obiectivul <<reparatii poduri si podete situate in strazile: Frunzelor, 

Capitan Carp, Gh.Balan, Moldovei si Sulfinei din Municipiul Husi, Jud.Vaslui>>, 

initiator primarul municipiului Huși. 

        14.V.Proiect de hotărâre nr.508 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind modificarea utilizarii excedentului bugetar 

in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca sursa de finantare  a 

cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024, initiator primarul municipiului 

Huși. 

       15.VI.Proiect de hotărâre nr. 509 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului local etapa 

decembrie 2024, initiator primarul municipiului Huși. 

        16.VII.Proiect de hotărâre nr. 510 din 10.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului de venituri si 

cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din venituri proprii - etapa 

decembrie 2024, initiator primarul municipiului Huși. 

         17.VIII.Proiect de hotărâre nr. 511 din 11.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea  Hotararii Consiliului Local al municipiului 

Husi nr. 377 din 16.10.2024 privind aprobarea concesion[rii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 157 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului Huși, aflat în proprietatea 

Municipiului Huși, situat pe str. George Emil Palade, nr.2C - initiator primarul municipiului Huși. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  27 noiembrie 2024 . Procesul- verbal a fost 

adoptat cu  18 pentru). 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Inainte de a trece la discutarea 

ordinei de zi,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de 

hotarare inscrise / inscrise suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL Husi  din  13 decembrie  

2024  , daca se poate?  

 Domnul consilier Țocu Cătălin : Din partea Comisiei   juridică, de disciplină și 

administrație publică – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

  Doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Din partea Comisiei  de  amenajarea 

teritoriului și urbanism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   

 Domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea Comisia de buget-finanţe, activităţi 

economice– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

  Doamna consilier Chetran Cela Tamara : Din partea Comisiei de învățământ, 

sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte – exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare.  

 Domnul consilier Corjinschi Ioan-Alexandru : Din partea Comisiei  de  agricultură, 

protecția mediului și turism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   

  Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție 

socială, administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații 

externe– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 

2. Proiect de hotărâre nr.496 din 09.12.2024 privind aprobarea concesionării 

directe a unei  suprafeţe de teren de 302 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 

2,  strada  Ioan Slavici, nr.7 -  initiator primarul municipiului Husi. 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Titlul proiectului de hotarare ne spune despre ce este vorba in material. Daca nu 

sunt discutii,supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.      

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  absent nemotivat* 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

❖ Intră în sala de ședință domnul consilier local Brînză Andrei – Dan. Sunt 
prezenți la ședință un număr de 19 consilieri locali. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.497 din 09.12.2024  privind aprobarea concesionării 

directe a unei  suprafeţe de teren de 292 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat în Cartier Dric 

3,  strada  Nicolae Malaxa, nr.31-  initiator primarul municipiului Husi. 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, sunt discutii? Doamna consilier Popa? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: La acest proiect de hotarare, spre deosebire 

de primul proiect , la care s-a vandut o constructive  finalizata  , la  acest proiect se repeta 

acelasi procedeu de a se vinde o constructie, scrie acolo, 20%, grad de realizare cateva luni de 

zile. Terenul a fost acordat in anul 2018, s-a obtinut autorizatia de constructie , in certificatul 

de urbanism  si autorizatia de constructie, in octombrie 2022, si acum se vinde acea 

constructie, care nu este nici pe departe finalizata, acest aspect l-am ridicat de mai multe ori 

in sedintele de Consiliu Local, in sedinta de Comisie am ridicat aceeasi problema, avand in 

vedcere ca “o exceptie”  a devenit “regula” la noi, prin punerea la dispozitie a unor terenuri 

gratuit,  sau concesionat, poftim, fara licitatie,  consider ca trebuie sa punem stop, mai cu 

seama , datorita faptului ca acum cativa ani de zile, 2 sau 3 ani de zile maxim, au fost terenuri 

acordate in decurs de 1 an, 1 an si jumatate, desi au fost  retrase de la cei care le-au primit, 

tocmai pentru faptul ca nu si-au demarat procedurile pentru ….. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Aveti vreo sugestie, vreo 

propunere, vizavi de….? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:….nu, vreau sa propun consilierilor ca la 

aceste proiecte de hotarare “sa ne abținem” pana nu vom stabili o regula corecta, conform 

prevederilor legale, ca acei care nu isi finalizeaza constructiile …..    

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sa piarda toata investitia? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: …sa piarda toata investitia. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Asa vi se pare dvs. mai corect? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Nu, nu mi se pare mai corect lucrul acesta, 

dar una este sa vinzi o constructie aflata intr-un grad de realizare de peste 50%, si alta este….. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Dar daca nu pot sa o termin? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Poftim? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : S-a intamplat o “chestie  

catastrofala” in viata mea , mi-am pierdut un picior, nu mai pot sa lucrez, ce pot sa fac ?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Sa demonstreze lucrul acesta. 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Doamna 

consilier, vanzarea constructiei se face prin contract de vanzare –cumparare, la notariat, isi 

vinde omul acea fundatie, nu stim ce este acolo, ce investitie are, mai mult decat o fundatie, 

totul se face legal.  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu :Este vreo prevedere legala? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este prevedere legala, ca trebuie sa elibereze 

terenul.          

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Care este? 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Prevederea legala mentioneaza faptul ca 

trebuie sa elibereze terenul , si sa il puna la dispozitia Primariei in stadiul in care l-a primit. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Daca nu ar fi fost situatiile in care sa se ia 

terenurile de la unii si sa se dea la altii….!? 
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          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Precedentul 

oricum exista, nu stiu daca putem noi sa-i ingradim dreptul unui cetatean sa cumpere o 

fundatie de la alt cetatean?! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Cu siguranta, nu putem! 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Ca sa intre 

in legalitate, trebuie sa ii concesionam direct terenul, el fiind proprietar pe fundatie, 

constructie, ce este acolo, in momentul incheierii contractului de vanzare-cumparare. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “S-a transformat o exceptie intr-o regula, si 

regula a devenit exceptie!” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna jr.Jalbă, aveti vreo 

parere in sensul asta, putem noi sa ingradim doar cum dorim? 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Din punctul meu de vedere ar fi….. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Ar fi incorect, in mod arbitrar, 

sa spunem ca tu nu mai primesti, a primit doamna, dar tu nu mai primesti! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: In momentul in care  se pune la dispozitie 

terenul, se spune si ce conditiile trebuie sa indeplineasca, se subliniaza ca in momentul in 

care nu indeplineste, terenul se reia, si este mentionat chestia asta, ca a pus acolo 2 paleti, si 

nu stiu mai ce…. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Aici trebuie sa lucram , daca 

imi dati, voie, dvs. spuneti ca atunci cand dam aceste terenuri , sa punem si o clauza, ca daca 

nu isi duce la capat constructia conform destinatiei sa…. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Dar asta este specificat.  

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Dar asta este specificat. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi:Trebuie totusi sa avem in vedere si faptul ca se incaseaza niste bani la 

bugetul local prin aceste concesionari de terenuri. Terenul se da gratuit, se vinde o fundatie, 

dupa care se ia o concesiune, iar concesiunea inseamna bani, da? 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Este o concesiune directa, doamna jurist! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Pai daca el cumpara fundatia, 

care este pe terenul respectiv, pentru terenul acela nu putem sa facem licitatie! Doar nu o sa 

vina altul la terenul  respectiv, daca fundatia este cumparata de un anumit cetatean?! 

Domnule consilier Brînză Andrei – Dan, doriti sa spuneti ceva? 

        Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Din cate am inteles eu, doamna propune sa fie 

intocmit un Regulament in care sa se scrie daca este permis sau nu  sa se concesioneze 

terenul direct daca pe acel teren este o fundatie?! Eu trec foarte des prin zona Dric,  

intr-adevar vad multe terenuri care sunt abandonate, si care acestea ar trebui date, dar acuma 

nu este o lega locala sau nationala prin care noua sa ne dea, dar daca gandim moral, acele 

terenuri s-au dat tinerilor pana in 35 de ani, dar acum le cumpara oricine acele fundatii. 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Fara licitatie. 

       Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Daca ma gandesc bine si pentru mine ar fi 

avantajos, dar parca, moral nu este ok ! De asta zic ca putem intocmi un Regulament referitor 

la aceasta situatie. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Un Regulament in care sa specificam un anumit procent  de realizare al 

constructiei. 

        Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Exact! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Asteptam din partea 

consilierilor care au si discutat chestiunea asta, sa demareze un proiect de hotarare. Domnul 

consilier Țocu Cătălin? 
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        Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu mai sunt multe de spus, dar intr-adevar trebuie sa 

facem ceva, sa reglam aspectul acesta, este o problema mai veche, cu care ne-am mai 

confruntat, am mai discutat-o, dar nu i-am gasit rezolvarea, spunea doamna consilier juridic, 

ca s-a creat precedentul, este adevarat ca noi l-am creat, au mai fost discutii si in alte mandate 

anterioare pe tema asta, trebuie sa gasit o regula, pentru ca legea spune ca  se dau terenuri 

acelor persoane care indeplinesc anumite conditii, iar daca vine unul de 50-60 de ani si 

cumpara, nu mai indeplineste conditia, iar noi ne aflam la granita dintre legalitate si 

ilegalitate. Este obligatoriu sa gasim o solutie , acum nu incalcam legea, cred ca unii dintre 

colegi se vor abtine la acest proiect de hotarare, altii vor vota pentru , dar totusi trebuie 

gasita….. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Ne strecuram “pe langa”, deci!? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:….pentru ca apar tot felul de nemultumiri, spuneam cu 

multi ani in urma, pe aceeasi tema,  despre faptul ca UAT Municipiul Husi, nu isi indeplinea, 

am adus eu o discutie atunci, UAT nu reusea sa isi indeplineasca obligatiile fata de cetatenii 

care concesionau terenuri , nu le-am dat apa, nu le-am dat curent electric, nu le-am creat 

drumuri, si atunci i-am tolerat, ca nici ei nu puteau sa isi termine constructia in 2 ani de zile , 

era o vina impartita, dar acum le-am creat toate conditiile , au curent electric, au apa, au 

canalizare, au drumuri, trebuie sa fie siliti acei oameni care au concesionat sa isi 

indeplineasca obligatiile asumate prin contract. Si la fel, si noi, cei care am intrat pe partea 

cealalta a baricadei, UAT, Consiliul Local, am intrat cumva intr-o legalitate, intr-o 

normalitate, haideti sa-i obligam si pe ceilalti  sa faca la fel. Probabil ca proiectul acesta va 

trece, dar  trebuie sa reglam lucrurile, asta este parerea mea, iar precedentul judiciar, practica 

asta, este una nefericita, dar un este un izvor de drept, spunem noi juristii, dar trebuie sa 

facem ceva. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Ar trebui  sa va ganditi la un anumit procent de realizare a constructiei, ca 

apoi sa fie preluat terenul prin concesiune directa. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Este o chestiune reglabila, printr-o norma creata de noi 

consiliul local. 

        Domnul consilier Donciu George – Răducu: Persoana care cumpara acuma, va vinde 

mai tirziu, pentru ca intamplarea face ca, cunosc familia asta, isi  desfasoara activitatea  

printr-o firma de constructie, si am suspiciunea ca ei vor construi  acolo ceva, ulterior 

vanzand, revanzand.  

          Președintele de ședință, domnul consilier Boeru Sergiu: Mutam concesiunea la 

urmatorul care cumpara. Dar nu este cum vrem noi, legal asa este corect. Nu este corect sa 

spunem ca noi ii dam terenul sub aceeasi forma, i l-am dat gratuit, el nu plateste nimic, dar in 

momentul in care vinde constructia, respectivul ia concesiune, plateste o taxa anuala pe ea, 

noi nu dam terenul gratuit  de la unul la altul, primul a primit terenul gratuit, nu a platit nimic, 

dar dupa asta, cel care a cumparat fundatia, i se concesioneaza terenul , si plateste o taxa de 

concesiune, diferenta este facuta de modalitatea de dobandire, concesiune directa sau 

licitatie? Este absurd, in casa mea sa faceti licitatie, sa veniti voi sa stati ! 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Problema este ca noi in concesionam, dar 

omul poate sa il cumpere in cateva luni de zile. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Tot dvs. aprobati daca il 

cumpara sau nu. 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Si il cumparara, tot asa, ca fiind terenul lui.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Deocamdata , nu ne-am intalnit 

cu situatii de genul acesta, si nu are sens sa facem scenarii, da?! Nu am intalnit situatii in care 

astazi il concesioneaza si maine cumpara terenul.O sa gestionam la momentul respectiv 

situatia, deocamdata, din punctual meu de vedere, trebuie sa votam acest proiect. 
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           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

   

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  13  voturi  pentru),  

6 abținere) - consilieri locali: Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz Adrian, 

Popa Cătălina –Eugenia, Țocu Cătălin, Brînză Andrei – Dan. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Cate voturi au fost, doamna jurist? 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : 13 voturi pentru), 6 abținere). 

 

4. Proiect de hotărâre nr.498 din 09.12.2024  privind  aprobarea  vânzării unei 

locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului 

Local nr.191 din 27.04.2023 și Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, 

catre dna Macarie Claudia - Viorela  , titulara  contractului de inchiriere 

nr.21890 din 12.09.2005 - initiator primarul municipiului Husi. 

   Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt, supun la vot proiectul de hotarare. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana -consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.499 din 09.12.2024  privind modificarea Inventarului  

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși - 

initiator primarul municipiului Husi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  

      Domnul ec.Zaharia Costel – Compartimentul administrarea domeniului public si privat: 

Daca imi permiteti? 
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       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Va rog?!   

       Domnul ec.Zaharia Costel – Compartimentul administrarea domeniului public si 

privat:Am rugamintea, daca se poate, indreptarea unei erori materiale, in referatul de 

aprobare am gresit valoarea, in sensul ca in loc de 189.223,95 cat este in inventar,  corect sa 

fie trecut “189.823,95”, iar in proiectul de hotarare/ in hotarare  sa fie adaugat “col.5 

(valoarea de inventar) 189.823,95.” 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Alte discutii la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotarare.         

    Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de hotarare  

modificat/corectat, completat .Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi: Hotărârea modificată/corectată și completată a fost 

adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.500  din 09.12.2024  privind modificarea Inventarului 

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși -  

initiator primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Eu am solicitat niste clarificari in 

sedinta Comisiei de specialitate, este vorba de Gradinita nr.7, da? La data cand s-a 

reconstruit, pentru ca asa este mentionat in procesul verbal de receptie, aceasta Gradinita 

se afla in domeniul public al statului. In anul 2016 s-a trecut in domeniul public al 

Primariei,al UAT Municipiul Husi. Pana in anul 2016 , cand s-a facut acest transfer, de la 

domeniul public al statului, la domeniul public al localitatii Husi, in fișa de inventar a 

fost inregistrata, probabil, vechea constructie si terenul aferent. In procesul verbal de 

receptie al lucrarilor era trecuta valoarea de “5 miliarde 200”,  “5 miliarde900”, nu mai 

stiu exact, mi-am notat undeva, “5.278.000.000”, dupa denominare, valoarea ar fi venit 

“5.278.000”. In momentul in care s-a transferat , s-a facut aceasta inregistrare in 

domeniul public al localitatii, valoarea de transfer a fost de “604.000 lei”, asta probabil 

in urma reevaluarilor care s-au facut pana la momentul respectiv?!  Noi, dupa ce am 

primit acea fișa a mijlocului fix, cu operatiunile respective, noi am ignorat valoarea 

anterioara de „332.000 lei”, si s-a supus reevaluarii, va rog sa revedeti, s-a supus 

reevaluarii  numai valoarea de „604.000 lei” , care a fost transferata din domeniul public 

al statului in domeniul public al UAT Husi, fara sa se tina cont de..., dar ceea ce ati 

propus dvs., eu nu am nimic cu ceea ce ati propus dvs., ati identificat niste diferente, ati 

solicitat in baza datelor care le aveati, rectificarea la suprafata de teren, la valoare, asa 

cum aparea in fisa mijlocului fix. Da, daca aplicati coeficientii de indexare, sau indicele 

de consum  de la data construirii acestei cladiri si pana la data de 2016, cand a fost 

preluata, o sa vedeti ca valoarea este aceea de „604.000 lei”. Deci, ar fi trebuit cumulate 

cele doua valori, nicidecum ignorate, si  de asta am si solicitat, nu stiam de chestia asta, 

am vazut dupa ce mi-ati dat dvs. ieri si am analizat-o , dar cred ca , chiar daca nu o facem 

acuma , cel putin intr-o sedinta ulterioara  sa se reanalizeze aceasta valoare a mijlocului 

fix respectiv si sa se vina „cu o corectie” in sedinta Consiliului Local. Eu am inteles ce 

mi-ati spus dvs., ca se face prin calculator, ca se aplica indicatorii, problema este ca 

trebuie sa urmarim firul logic al acestei constructii, cum s-a realizat, cand s-a realizat, 

unde a fost pana atunci, cand am primit-o, si din momentul acela, practic trebuia sa 

cumulam cele doua valoari, nicidecum sa excludem valoarea pe care o aveam inregistrata 

in inventar pana in 2016, noiembrie 2016, si sa o prindem numai pe cea care a venit din 

domeniul public al statului. Eu am sa votez proiectul acesta de hotarare , deocamdata, 

dar sub rezerva ca ulterior sa se faca corectia. Daca este nevoie, eu va stau la dispozitie si 

cu alte detalii, da?” 

         Președintele de ședință, domnul consilier Boeru Sergiu: Va multumim. Putem 

merge mai departe, da? 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 
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6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

7. Proiect de hotărâre nr.501 din 09.12.2024 privind modificarea organigramei si a 

statului de functii al personalului din cadrul Casei de Cultura Alexandru 

Giugaru Husi  - initiator primarul municipiului Husi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : D-na director, doriti sa spuneti 

cateva cuvinte? 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Chiar va rugam!? 

       D-na Alexa Catalina – manager Casa de Cultura “Alex.Giugaru” Husi: Am prezentat in 

referat ce modificari facem . 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: La ce renuntati, ce schimbati? 

        D-na Alexa Catalina – manager Casa de Cultura “Alex.Giugaru” Husi: Renuntam la un 

post de referent cu studii medii, si “infiintam” un post de muncitor necalificat, pentru ca 

avem nevoie  de ajutor, dat fiind faptul ca o parte din personalul comp. de specialitate  a iesit 

la pensie, din 8 au ramas 5, avem nevoie de ajutor pentru copii, copiii sunt multi, fluctuatie 

permanenta, suntem nevoiti sa le dam din inventarul Casei de Cultura, instrumente muzicale, 

costume, cu ocazia diverselor serbari si evenimente, nu are cine sa le dea, sa le preia, sa fie 

controlate, astfel incat sa stim ca s-au intors inapoi in aceleasi conditii in care au fost predate 

copiilor respectivi. Am avut situatii in care am chemat parintele , i-am aratat costumul 

popular deteriorat, si a zis ca asa l-a primit. Nu se poate, nu asa l-ai primit, si tot felul de alte 

situatii. 

       Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dvs. spuneti ca suplimentati cu un post de 

muncitor necalificat? 

        D-na Alexa Catalina – manager Casa de Cultura “Alex.Giugaru” Husi: Am renuntat la 

un post de referent si…. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ramane acelasi numar de 

personal, renunta la un post de referent, si infiinteaza un post de muncitor necalificat. 
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         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dar ceilalti referenti pe care ii aveti in acel 

Compartiment de specialitate , lucreaza zi de zi 8 ore? 

         D-na Alexa Catalina – manager Casa de Cultura “Alex.Giugaru” Husi:Da, se lucreaza 8 

ore/zi, impartit in doua parti. 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Am vazut ca este un referent care are 

multiple activitati si prin Vaslui, si prin alte …? Nu cred ca este corect asa!” 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: La cine va referiti , unde ati 

observat, doamna consilier? Trebuie sa vorbim punctual, poate ii faceti si o reclamatie in 

sensul asta?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “Nu fac nici o reclamatie.” 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar prin Vaslui poate este tot 

cu treburi culturale, doamna consilier?! Promoveaza Municipiul Husi si acolo in Vaslui. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: O fi cu treburi culturale, poate are 

Asociatie si acolo, instruieste si acolo, si vine si la Husi, si instruieste si aici?! Haideti sa nu 

ne facem ca nu stim ! 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Cand o sa stim concret despre 

cine este vorba, atunci putem discuta!? Nu prea ma duc la Vaslui, nu stiu… 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Ei, nu stim concret despre cine este vorba?! 

          Domnul consilier Pascal Petru: Haideti, ca se stie despre cine este vorba. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Bineinteles! “Adrian Solomon”, sau nu 

Adrian,  oricum dl.Solomon, parca asa se numeste.”            

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

 

8. Proiect de hotărâre nr.502 din 09.12.2024 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a 

Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI si aprobarea 

contractului de mandat al acestuia-  initiator primarul municipiului Husi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate: 
 Comisia  uridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Va rog sa faceti propuneri pentru desemnare reprezentant al Unității Administrativ 

Teritoriale Municipiul Husi in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE 

PREST S.R.L. HUSI pentru o  perioada de 4 (patru) ani, si indemnizatia bruta lunara. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Propun pe 

doamna ec.Safta Trofin  ca reprezentant al Unității Administrativ Teritoriale Municipiul Husi 

in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI 

pentru o  perioada de 4 (patru) ani, si indemnizatia bruta lunara de 8000 lei. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: As vrea sa fac si eu o mica propunere, oare 

nu ar fi mai bine sa unificam cele 2 societati , “Ecosalubrizare” si “Parcuri Verzi”, pentru ca 

punem un administrator si la una, punem un administrator si la cealalta, platim un contabil si 

la una, platim un contabil si la cealalta, nu stiu, cred ca o sa ma abțin la acest proiect de 

hotarare.  

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Nu se poate 

face, la  SC Parcuri Verzi o sa fie si transportul local , o sa fie o societate mare. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Unirea celor 2 societati, daca 

imi permiteti si mie, nu poate sa fie arbitrara, sa fie facuta intr-un minut! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Eu am spus ca o propunere. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar aceasta propunere trebuie 

sa aiba la baza diverse chestiuni statistice. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Se fac cumulari de ministere, noi in plan 

local nu putem cumula 2 societati, nu putem face lucrul acesta ? 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: Cititi 

legile si vedeti ca nu puteti! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Inainte era o singura societate. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu stim daca ne putem 

intoarce la ce a fost acum 20 de ani. Multe s-au schimbat in 20 de ani, doamna consilier 

Popa! 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Legat de acest proiect, pentru un om – 

reprezentant al Consiliului Local, nu credeti ca trebuia sa ne atasati si un CV? 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Daca aveti intrebari legate de 

activitatea profesionala a d-nei Trofin? 

           Doamna consilier Matei Gabriela: Nu putea fi atasat la materialul de sedinta un CV, 

intrucat propunerea s-a facut acum, in aceasta sedinta, nu se stia dinainte cine va fi propus! 

Aici, cand se fac propuneri, puteti sa va propuneti si dvs.!? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Sa il propunem si pe domnul consilier Brînză, sa 

analizam mai multe CV-uri!? Sa luati act de propunerea mea, da? 

          Doamna consilier Matei Gabriela: Corect! 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Oricum nu 

poate fi  propus pentru aceasta functie , dumnealui este consilier local. 
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          Domnul consilier Țocu Cătălin: Corect! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Motivul pentru care s-a schimbat 

reprezentantul UAT Husi  in Adunarea Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE 

PREST S.R.L. HUSI , il puteti spune? 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi:V-am 

spus si data trecuta. 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Motivul pentru care s-a schimbat 

reprezentantul UAT Husi , este ca s-a pensionat domnul Balan, parca asa se numeste ? Eu asa 

am vazut in referat. 

          Domnul ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare Prest SRL Husi: Dar, 

trebuia sa cititi si mai jos in referat. Art.64 din Ordonanta 109/2011, prin care a fost numit 

domnul Balan,  este abrogat, si s-a modificat “prin 2003”, “prin 287”.Altceva? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va rugam sa pastram o 

atmosfera de calmitate si buna-dispozitie! Supun la vot propunerile formulate de domnul 

consilier local Ciupilan Valeriu-Ioan, viceprimarul Municipiului Huși (doamna ec.Safta 

Trofin  ca reprezentant al Unității Administrativ Teritoriale Municipiul Husi in Adunarea 

Generala a Asociatilor la S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI pentru o  perioada 

de 4 (patru) ani, si indemnizatia bruta lunara de 8000 lei).Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.       

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru), 5 

abținere) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Cocuz Adrian, Popa Cătălina –Eugenia. 
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         Președintele de ședință, domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.      

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - X - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz Adrian, 

Popa Cătălina –Eugenia, 1 vot împotrivă) – consilier local Brînză Andrei – Dan. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.503 din 09.12.2024 privind desemnarea reprezentantului 

Unității Administrativ-teritoriale  Municipiul Husi in Adunarea Generala a 

Asociatilor la S.C. PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L. HUSI si 

aprobarea contractului de mandat al acestuia- initiator primarul municipiului 

Husi. – retras de pe ordinea de zi. 

 

      10.I.Proiect de hotărâre nr.504 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024) privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2021 - 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul 

Cimitirului Ortodox „Sf.Toma” din Municipiul Huși, județul Vaslui›› - initiator primarul 

municipiului Husi – inițiator primarul municipiului Huși.  

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

5 abținere) – consilieri locali :  Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana-

Elisabeta, Cocuz Adrian, Popa Cătălina –Eugenia. 

 

     11.II.Proiect de hotărâre nr.505 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)  privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2018-2025 pentru obiectivul  “Reabilitarea termica/modernizare sediul 

Primariei municipiului Husi” cod SMIS 325564 si a cheltuielilor legate de proiect , 

finantare solicitata in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020, Axa 

priotritara 3 “Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, 

Prioritatea de investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a 

energiei și a utilizării energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv 

în clădirile publice, și în sectorul locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței 

energetice în clădirile rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat public, 
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îndeosebi a celor care înregistrează consumuri energetice mari – inițiator primarul 

municipiului Huși.  

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

5 abținere) – consilieri locali :  Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz 

Adrian, Popa Cătălina –Eugenia. 

 

      13.III.Proiect de hotărâre nr.506 din 10.12.2024(înscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)   privind actualizarea creditelor de 
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angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2022 - 2025 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – 

Cod SMIS 153167  – inițiator primarul municipiului Huși.  

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, domnule consilier Țocu Cătălin? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Intrebam si in sedintele anterioare, despre situatia 

acelui proces dintre societatea de proiectare si UAT Municipiul Husi? Domnul primar  

ne-a asigurat atunci ca procesul va fi castigat, iata ca procesul nu a fost castigat , poate 

unul, singurul proces  al Primariei Husi pierdut, dar grav este , m-am uitat si pe hotararea 

judecatoreasca, motivarea acestei hotarari…. 

        Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotararea pe fond. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:….hotararea pe fond, pe data de 11 a fost respins si 

apelul declarat de noi, UAT Husi,  si motivarea este aceeasi, daca s-a respins apelul, 

motivarea este aceeasi. Grave sunt lucrurile care rezulta de acolo, trebuie sa dam “16 

miliarde de lei” inapoi, la UE. Si l-am intrebat atunci pe  domnul primar, in sedinta 

trecuta, cine plateste, pentru ca din motivarea hotararii judecatoresti, rezulta ca s-au facut 

niste erori, nu este vina proiectantului, zice Instanta de judecata, nu o spun eu, este vina, 

nu stiu a cui, trebuie sa analizeze cineva aspectul acesta, este vina cuiva de la noi, pentru 

ca, de unde rezulta, din motivarea hotararii judecatoresti. Sunt dispozitii de santier emise 

de constructor care s-a apuc de lucru, si acolo spune ala  ca trebuie sa mai facem si asta, 

ba mai mult, am inteles iarasi din motivare ca, proiectul acesta trebuia realizat in perioada 

2019-2023, iar noi ne-am apucat abia in anul 2022, cu timiditate, asa,  fara elan, fara 

spor, si am ajuns intr-o criza teribila de timp, si intr-o situatie in care o sa trebuiasca 

cineva de la nivelul Primariei Municipiului Husi , la un moment dat, sa o analizeze , si 

vor fi luate niste decizii. 16 miliarde de lei, bani vechi, o sa citim impreuna hotararea, 

dati din cap “a negatie”… 

        D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Nu am vazut 

hotararea judecatoreasca. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:….dar este demult in Primarie, noi am vazut-o la 

Comisie! Hotararea de la Tribunal este de multa vreme in Primarie, a fost respins apelul, si 

daca a fost respins apelul, s-a mentinut motivarea primei hotarari, nu s-a schimbat nimic, si 

acolo rezulta lucrurile despre care va vorbeam. Nu am hotararea la mine, dar doamna 

consilier juridic ne-a pus-o la dispozitie, si putem trage impreuna, sau separat, niste concluzii! 

Domnul Bobârnat Radu propunea la un moment dat infiintarea unei comisii, dar nu comisiile 

rezolva problema, dar trebuie luate niste masuri, trebuie analizat unde s-a gresit, eu va 

marturisesc  ca am si un sentiment de frustrare, stiti cum ma exprimam, “gradina asta de 

vara” trebuie facuta, doamna consilier Popa spunea atunci “locul nepotrivit”, bun, dar dincolo 

de locul nepotrivit, trebuie facuta pentru huseni, dar ca sa intrebam in permanenta care este 
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stadiul lucrarilor, si sa primim niste raspunsuri de genul “haideti, vezi-ti de treaba”, nu este 

asa ce spui, ce spune unul sau altul! 

          Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Ceea ce se vedea! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: …. ceea ce se vedea, ca vine constructorul si pune 

pancarda aceea  care a trezit o  enorma curiozitate, de revolta intre huseni, acum fac si eu ca 

si doamna Popa, noi cei de la AUR ne vom abține in a vota proiectul de hotarare,  dar inca 

odata, o sa va rog, si o sa insist, si separat  de discutia din aceasta sedinta, sa analizam  ceea 

ce s-a  intamplat in trecut, sa vedem unde s-a gresit, si cine a gresit, constructorul, 

proiectantul? Proiectantul nu a gresit, asta spune Instanta! Multumesc ca m-ati ascultat! 

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Vreau doar 

sa explic, daca imi permiteti, da, am facut gestul asta ca”nu”, vizavi de prelungire, dupa data 

de 31.12.2023, atat vreau sa explic, in rest, vorba dvs., o sa se analizeze situatia. Intr-adevar 

s-a dat o hotarare de Consiliu Local  in decembrie 2023, cu prelungire in anul 2024. La data 

respectiva aveam in proiect la 31.12. atat cheltuieli eligibile cat si neeligibile. In anul 2024, 

este atasata la data la care s-a aprobat excedentul bugetar, prin care ADR-ul, potrivit cadrului 

legal, spune asa: daca la 31.12.2023 aveti cheltuieli eligibile si neeligibile, Consiliul Local  

le-a aprobat total neeligibile, da, pentru ca asa era solicitarea la data respectiva.  

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, si in ianuarie 2024 am dat o hotarare de consiliu, 

sa…. 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Corect, de 

acord cu dvs., dar in luna iulie vine un cadru legal tot de la Piatra-Neamt, prin care imi spune 

asa: daca la data de 31.12.2023 proiectul cuprindea rest de executat si pe eligibile, si pe 

neeligibile, Consiliul Local poate aproba, noi am decontat din local , si spune acuma ADR-ul 

– poti sa iti deduci cheltuielile care erau eligibile la data de 31.12.De unde sa le deduc? La 

data de 31.12. pentru “Parc”  era o suma de “1.322.000” care era eligibila in cadrul restului 

de executat.Doar pentru atat am facut gestul acesta. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar intrebarea, sa inteleg din ceea ce spuneti ca noi nu 

trebuie sa restituim UE banii astia, “aprox.1.600.000” ( 16 miliarde lei vechi), asa cum  spune 

hotararea judecatoreasca?! 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: O sa 

trebuiasca sa ma uit. In momentul in care noi am prezentat toate documentele , inclusiv 

cheltuielile prin hotarare de consiliu local, decontate pana la data prezentei, in 2024, ca fiind 

neeligibile, ADR-ul imi spune”poti sa ti le deduci”, ai avansat din venituri proprii… 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Poate o  sa plateasca cineva de la ADR, raspunderea 

este personala.  

          D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Nu am vrut 

decat sa explic gestul facut, de acord cu dvs, o sa se analizeze. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: De data asta nu m-am mai revoltat, altadata ma 

suparau gesturile dvs., si eu am mai imbatranit, tratez lucrurile altfel…. 

         D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Si eu am  

imbatranit. 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Mai este o chestie, actiunea  este intre noi si proiectant, noi am cerut de la 

proiectant prejudiciul, cheltuielile care practic s-au pierdut, fonduri europene. Faptul ca nu 

ne-a dat castig de cauza, asta nu inseamna ca ne-a obligat…. 

         D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:De asta am si 

spus, eu nu am vazut hotararea judecatoreasca, ne uitam si vom analiza, fara nici o problema. 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Pur si simplu nu putem recupera de la proiectant. 

 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Daca nu putem recupera de la proiectant, o sa 

recuperam de la altcineva, banii trebuie sa ii dam inapoi, asta este problema, sunteti de acord? 
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            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Noi trebuie sa mergem mai 

departe cu acest proiect, sa il oprim acum, sa ne panicam, nu ne ajuta cu nimic! 

             Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Sa clarificam o situatie, procesul acesta este 

pierdut intre Primarie si proiectant? Asta nu inseamna ca proiectul nu isi va lua banii de la 

UE ? Acest proiect intampina probleme  cu ADR-ul sau cu cine este finantat? 

            D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Asta am 

incercat eu sa spun, noi in anul 2024 de pe proiectul acesta  am putut sa ne recuperam ce am 

decontat noi din veniturile proprii “1.322.000” si exista cadrul legal, il aveti doamna consilier 

Popa, in utilizare excedent, daca vreti…. 

            Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:Da, m-am uitat. 

            D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:…da,da, cel 

putin la data prezentei, cu certificarea ADR-ului , si cu prezentarea situatiei…. 

           Domnul consilier Brînză Andrei – Dan: Adica, proiectul trebuie sa mearga inainte si  

sa se finalizeze, chiar daca este foarte intarziat?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Trebuia finalizat acum 2 ani. 

           Domnul consilier local Ciupilan Valeriu-Ioan, viceprimarul Municipiului Huși: Nu 

aveam constructor, de asta am inceput lucrarile tarziu, nu s-a inscris nimeni la licitatie, pana 

in ultimul moment, nu am putut sa ne incadram in termenul prevazut in documentatie. 

           D-na ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Ca o 

paranteza, proiectele aflate in derulare, este deja document venit, se pot prelungi pana la 

31.12.2025, iar pentru Teatru de vara , era valabil si asta, imi pare rau ca nu este nimeni de la  

Serviciul Proiecte Europene,aici, sa va putem prezenta documente, in baza asta s-a facut 

prelungire 31.05.2025, este scris. Exista in continuare adresa din partea ADR-ului , cu 

posibilitate, eu nu cred ca s-a facut prelungirea numai pentru Municipiul Husi. 

           D-na consilier Patrașcu Luiza: Situatia este la nivel national. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim. Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.       

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta - X - 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - -   

8.  Cocuz Adrian  - X - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia - X - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  11  voturi  pentru),  

 4 voturi  împotrivă)  – consilieri locali : Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz 

Adrian, Popa Cătălina –Eugenia, 4 abținere) - consilieri locali: Chetran Cela – Tamara, 

Donciu George – Răducu, Pascal Petru, Țocu Cătălin. 

 

       14.IV.Proiect de hotărâre nr.507 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)  privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2024 - 2025 pentru obiectivul <<reparatii poduri si podete situate in strazile: 

Frunzelor, Capitan Carp, Gh.Balan, Moldovei si Sulfinei din Municipiul Husi, 

Jud.Vaslui>> – inițiator primarul municipiului Huși.  

    Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru), 

1 abținere) – domnul consilier local Bobârnat Radu. 

 

     15.V.Proiect de hotărâre nr.508 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea de 

zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)  privind modificarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca sursa de finantare  a 

cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024  – inițiator primarul municipiului 

Huși.  

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta -  - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X -         -  
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            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in  cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

5 abținere) - consilieri locali: Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz Adrian, 

Popa Cătălina –Eugenia, Donciu George – Răducu. 

 

       16.VI.Proiect de hotărâre nr.509 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului local 

etapa decembrie 2024– inițiator primarul municipiului Huși.  

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa? 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: “In sedinta de Comisie, am solicitat 

niste precizari… 

           D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Referitor 

la Scoala nr.1, nu m-ati intrebat altceva. 

           Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: …da, despre asta vorbesc, intr-o anexa 

sunt prinse 2 sume , respectiv  o suma de “144.000” privind elaborarea documentatiei 

pentru acel obiectiv de la Scoala “Mihail Sadoveanu”, aprobat in februarie 2024, si un alt 

proiect de hotarare prin care s-a aprobat pentru acelasi obiectiv documentatia pe un alt 

proiect, primul era prin PNRR – Valul Renovarii, da, primul, ala din februarie, si cel din 

iunie era pe Planul Regional  Nord-Est, se numea “Consolidare  si reabilitare energetica”. 

In marea majoritate sunt aceleasi documentatii , numai ca in primul proiect, cele agreate 

au fost in valoare de “144.466 lei ” , da, si s-au elaborat, si din cate am inteles, s-au si 

achitat, celelalte care au fost pe celalalt Program Regional Nord-Est, care presupunea 

”consolidarea cladirii”, au fost in valoare totala,cu TVA, de “235.480”, documentatiile 

aferente acestui proiect de hotarare nu au fost prezentate in Consiliul Local, si nu au fost 

aprobate. Problema asta am ridicat-o in momentul  in care s-a solicitat modificarea 

titlului proiectului respectiv  de hotarare.Deci, in concluzie, noi platim din bugetul local  

2 documentatii similare, si nu este prima data, doamna, ne uitam exact pe anexe si vedem 

ce sume sunt!? Pe al doilea vine cu sume mult mai mari, nici o problema, eu spun ce am 

de spus, mai mult decat atata, am solicitat expertiza tehnica, care a stat la baza acelui 

proiect de hotarare, si am primit, multumesc domnului primar, dumnealui nu este aici, am 

primit experttiza tehnica, expertiza tehnica elaborata  in anul 2022, da, nu avea nici o 

treaba cu documentatia aia! Banuiesc ca acea expertiza a fost platita, in moment ce a fost 

elaborate in anul 2022?! De asta mi-am exprimat nedumerirea asupra manierei in care a 

fost completat Proiectul elaborat  de  proiectant in care folosea niste “termeni evazivi”, 

daca se poate se va interveni, daca nu se poate nu se va interveni, ca nu se cunoaste 

calitatea cimentului, pai daca s-a platit o expertiza ar trebui sa se cunoasca calitatea 

cimentului , ca se poate stabili calitatea sau vechimea unor antefacte de mii de ani, nu 

poti sa spui  ca nu poti sa determini  calitatea cimentului de acum 30 de ani, 40 de ani, 

sau 50 de ani. Iar referitor la acelasi aspect, nu este prima data cand acelasi arhitect este 

solicitat sa elibereze cate 2 documentatii, si daca vreti, va dau exemplu : la Cinematograf, 

la Casa de Cultura, pentru ca au fost elaborate aceleasi documentatii, facute eventual 

niste mici modificari, si achitate de 2 ori. Asta am vrut sa va spun, pentru ca este un lucru 

destul de grav, si daca se persista in asa ceva, e si  normal ca nu vom avea bani nici sa 

facem dezmembrari la timp atunci cand s-au facut greseli, si nici alipiri la timp, domnul 
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Ailenei a plecat, dar stie la ce ma refer, deci s-a facut din greseala noastra o dezmembrare  

eronata, dar nu are nici o legatura cu proiectul de hotarare, dar omului i s-a interzis,  

dar eu aici vorbesc de bani, cum se risipesc banii”. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna Trofin, ne puteti 

spune, s-a platit ceva de 2 ori? 

          D-na ec.Trofin Safta –consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: 

Nu.Doamna Popa, a fost, nu ma duceti acuma la vechiul proiect, initial, vizavi de anul 

2022, s-a intentionat sa se depuna proiectul asta, dar la data de astazi 2024, proiectul este 

pentru 2021- 2027. S-a discutat in sedinta de consiliu local , s-a aprobat Consolidare la 

Scoala nr.1, ulterior s-a revenit, si s-a spus Eficientizare. 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:In februarie s-a spus Eficientizare. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna consilier Popa, va 

rog, lasati-o pe doamna Trofin sa va raspunda! 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Dvs. nu  “ma imbroboditi” pe mine! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Doamna consilier Popa, 

acuma va simtiti “imbrobodita”, atunci nu va mai raspundem la nici un fel de intrebare 

de-a dvs., vorbiti singura, monolog, si gata! 

        Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia:In februarie s-a spus Eficientizare. 

        D-na ec.Trofin Safta –consilier Cabinetul primarului municipiului Huși:Nu am 

inteles, ce nu ati inteles, este vorba de un singur obiectiv, prima suma care este prinsa, 

este pentru DALI, care s-a venit deja in Consiliul Local, si unde dvs. ati facut acea 

referire la “rezistenta”,  a doua suma este pe acelasi obiectiv pentru PT ( proiect tehnic). 

Pentru ca nu exista nici  posibilitatea de a se realiza PT-ul in 2024 , si avand in vedere ca 

trebuie sa mergem intr-un mod foarte corect cu acele cheltuieli, s-a facut prin hotarare de 

consiliu local aprobarea platii  Proiectului Tehnic pe multianualitate, cu “5,87”, sunt 2 

chestiuni total diferite, este pe 2021-2027, un singur obiectiv, prima suma este pe DALI, 

a doua suma  “multianualitate”, este realizare Proiect Tehnic. 

         Doamna consilier Popa Cătălina –Eugenia: Se renoveaza de 2 ori? 

         D-na ec.Trofin Safta –consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Am 

explicat situatia. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

- - X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 
3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta -  - X 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia - - X 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X -         -  

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in  cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

5 abținere) - consilieri locali: Bobârnat Radu, Cătănescu Mariana-Elisabeta, Cocuz Adrian, 

Popa Cătălina –Eugenia, Donciu George – Răducu. 

 

       17.VII.Proiect de hotărâre nr.510 din 10.12.2024 (înscris suplimentar pe ordinea 

de zi a ședinței CL Huși din data de 13.12.2024)  privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din venituri 

proprii - etapa decembrie 2024 – inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  19  voturi  pentru). 

 

       18.VIII.Proiect de hotărâre nr. 511 din 11.12.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

ședinței CL Huși din 13.12.2024)  privind rectificarea  Hotararii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr.377 din 16.10.2024 privind aprobarea concesionarii prin licitație 

publică a terenului în suprafață de 157 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului 

Huși, aflat în proprietatea Municipiului Huși, situat pe str. George Emil Palade, nr.2C - 

initiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

 Comisia juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest 

proiect de hotarare?  

        Domnul ing.Mircea Claudiu – Compartiment Administrarea domeniului public si 

privat : Trebuie facuta o corectie, in referat si in referatul de aprobare este trecuta data 

corecta a licitatiei =  27.02.2025, ora 13,00, si nu 19 decembrie 2024, ora 15,00, cum este 

trecut in proiectul de hotarare. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: S-a notat? Mai sunt alte 

discutii? Supun la vot  proiectul de hotarare modificat/ corectat (data corecta a licitatiei 

=27.02.2025, ora 13,00).Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.       

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

  

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta X - - 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 
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13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia X - - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea modificată/ corectată  a fost adoptată cu  19  

voturi  pentru). 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu: Am sa ii dau cuvantul 

domnului consilier Cocuz, si-a manifestat dorinta de a va adresa cateva cuvinte,  dar va rog 

numai o secunda, va doresc “Sarbatori Fericite”, daca nu ne mai vedem.  

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Cu 

siguranta o sa ne mai vedem, trebuie sa aprobam impozitele si taxele pentru anul 2025, nu 

stiu cand, dar trebuie sa mai fie o sedinta de consiliu local. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu: Va multumim! Va rog, 

domnule Cocuz! 

           Domnul consilier Cocuz Adrian: “Nu are nici o legatura cu sedinta de  astazi, dar atata 

vreau, sa adresez un cuvant de multumire colegilor, si domnului  primar, pentru gestul pe care 

l-au facut, de a fi alaturi de familia mea, “intr-un moment greu” pentru toata lumea, in fiecare 

familie exista  evenimente de genul acesta, si vreau sa va multumesc, a fost un gest 

extraordinar, lasand la o parte rivalitatile politice, a fost un gest care pentru mine, si pentru 

familia mea, a contat foarte mult, si pentru acest lucru va multumesc inca o data. Multumesc 

tare mult! 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi :Va 

multumim! Cred ca o sa ne vedem in jurul datei de 22,23 decembrie 2024, intr-o alta sedinta 

CL. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Va multumim,declar 

închise lucrările  ședinței  extraordinare  a Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din 

data de  13 decembrie  2024 . 

              
 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                        SECRETAR GENERAL ,   

                 Sergiu Boeru                                                            jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 
 
    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  


